



# 化妆品及个人护理产品测试与技术服务

## Cosmetics and Personal Care Products Testing and Compliance Consulting Service

[www.tuv.com](http://www.tuv.com)

 **TÜVRheinland®**  
Precisely Right.





可靠有效的化妆品测试解决方案，  
助你于不断发展的全球市场中脱颖而出

## Reliable and Effective Cosmetics Testing Solutions to Excel in the Evolving Global Market

随着全球化妆品市场，特别是中国和东南亚等新兴市场的迅速扩张，化妆品行业迎来了巨大的增长机遇。然而，各个地区不同的化妆品质量、安全、功效和标签等要求使得产品的合规极具挑战性。

无论您是化妆品品牌所有者、制造商还是分销商，在法规不断变化、市场日新月异的环境中推出新产品，将无疑是一项艰巨的任务。

在这个错综复杂的环境中，我们提供全面的化妆品测试和法规合规服务，致力于帮助您理解和遵守各地的化妆品法规要求，为您的产品成功上市与持续合规保驾护航。

As the global cosmetics market surges forward, especially in burgeoning markets like China and Southeast Asia, the cosmetic industry is presented with immense growth opportunities. However, navigating the complex maze of diverse quality, safety, efficacy, and labeling requirements across various regions can pose a significant challenge.

Whether you're a cosmetic brand owner, manufacturer, or distributor, launching a new cosmetic product amidst the rapidly evolving legislative landscape and ever-changing marketplace dynamics can be a daunting task.

In this complex environment, we make your success our mission. We provide comprehensive cosmetic testing and regulatory compliance services, committed to helping you navigate regulatory requirements and ensuring a successful product launch and sustained market compliance.

我们的服务包括：化妆品的物理 / 化学测试，微生物测试，功效测试，合规咨询以及各类定制化服务，帮助您的产品在日益严苛的监管环境中脱颖而出，赢得消费者信赖。

Our services include: cosmetics physical/chemical testing, microbial testing, efficacy testing, compliance consulting, and various customized services. These help your products stand out in an increasingly stringent regulatory environment and win the trust of consumers.



# 德国莱茵 TÜV，您值得信赖的合作伙伴

## TÜV Rheinland is your reliable partner

德国莱茵TÜV是全球领先的第三方检测和认证机构，超过150年来，我们在全世界为企业的产品安全与质量提供可信赖的技术服务。我们的专家团队可以依据众多国际市场的法规标准，为您的化妆品提供一站式的测试与合规咨询方案。

TÜV Rheinland is the world's leading third-party testing and certification organization. For over 150 years, we have been providing reliable technical services for product safety and quality worldwide. Our team of experts can provide one-stop solutions for testing and compliance consulting service for your cosmetics in accordance with regulatory standards in numerous international markets.

## 我们的优势

### What makes us unique?



#### 专业的化妆品检测能力 PROFESSIONAL TESTING SERVICE SUPPORT

**物理 - 化学测试：**分析禁用/限制物质、活性物质、稳定性和兼容性等；评估化妆品的成分是否符合法规对禁用/限用物质的限值要求

**微生物测试：**检测化妆品中潜在的有害微生物污染物，评估防腐剂的有效性

**功效测试：**为产品的功效宣称提供证据支持

**Physical-Chemical testing:** analysis of prohibited/restricted substances, active substances, stability and compatibility, etc.; assessment of cosmetic ingredients for compliance with regulatory limits for prohibited/restricted substances

**Microbiological testing:** detection of potential harmful microbiological contaminants in cosmetics and evaluation of the effectiveness of preservatives

**Efficacy testing:** provision of evidence to support product efficacy claims



#### 全球化妆品法规一站式服务 ONE-STOP GLOBAL COSMETIC REGULATORY COMPLIANCE

我们的合规服务覆盖：中国，欧盟，英国，美国，加拿大，东盟，澳大利亚等多个国家和地区。确保您的产品无论在哪里销售，都能满足当地的法规要求。

Our regulatory compliance services cover China, the EU, UK, US, Canada, ASEAN, Australia, and more, so you can rest assured that your products will meet regulatory requirements wherever you do business.



#### 资深化妆品法规专家和毒理学家团队 SENIOR REGULATION EXPERTS AND TOXICOLOGISTS TEAM

我们的资深法规专家和毒理学家团队包括美国认证毒理学家（DABT），中国认证毒理学家（DCST），以及成功完成布鲁塞尔自由大学（Vrije Universiteit Brussel）欧盟化妆品安全评估培训的专业人员。凭借着在化妆品安全评估和合规咨询方面的丰富经验，您可以放心地将您的产品交于我们手中。

Our team of senior regulation experts and toxicologists includes Diplomates of the American Board of Toxicology (DABT), Diplomates of the Chinese Society of Toxicology (DCST), and professionals who have successfully completed accredited EU cosmetic safety assessment training at Vrije Universiteit Brussel. With their wealth of experience in cosmetic safety assessment and compliance consultation, you can trust that your products are in good hands.



#### 丰富的专家和协会资源 FULL CONNECTION WITH PROFESSIONALS AND ASSOCIATIONS

与全球多个化妆品协会保持友好联系，深入了解全球法规动态。

We keep up-to-date with the latest regulatory updates and global communities, ensuring that your products remain compliant and competitive in the ever-changing global market.



#### 定制化合规服务 TAILOR-MADE SERVICE DESIGN

根据您的需求，提供定制化的法规咨询、追踪、预警及培训服务。

We provide customized design consulting, alerts, and training to meet your specific needs.

# 产品范围

## Product scope

### 皮肤护理

- 清洁：卸妆，洁面，肥皂，沐浴露，磨砂膏等
- 护理：爽肤水，精华液，乳液，霜，面膜，防晒产品等

### 毛发护理

- 毛发清洁：洗发水，剃须膏
- 毛发护理：护发素，发膜
- 毛发美容：发蜡，喱，染发烫发产品

### 彩妆和香水

- 面部（眼部和唇部）彩妆
- 美甲产品
- 香水和古龙水

### 口腔护理

- 牙膏
- 漱口水

### SKIN CARE

- Cleansing: make-up removal, cleansing, soap, shower gel, scrub, etc.
- Care: toner, serum, lotion, cream, mask, sunscreen, etc.

### HAIR CARE

- Hair cleansing: shampoo, shaving cream
- Hair care: conditioner, hair mask
- Hair beauty: hair wax, gel, hair coloring and perming product

### MAKEUP AND PERFUME

- Face (eye and lip) make-up
- Nail product
- Perfume and cologne

### ORAL CARE

- Toothpaste
- Mouthwash



# 化妆品法规

## Cosmetic Regulations

地区 DESTINATION	主要化妆品法规 MAJOR COSMETIC REGULATION
中国 China	化妆品监督管理条例 Cosmetics Supervision and Administration Regulation (CSAR)
欧盟和英国 EU and UK	化妆品法规 (EC) No 1223/2009 和产品安全和计量法定文书之附表 34 EU Cosmetic Products Regulation (EC) No 1223/2009 and Schedule 34 of the Product Safety and Metrology Statutory Instrument
美国 US	联邦食品、药品和化妆品法案 (FD&C 法案) Federal Food, Drug, and Cosmetic Act (FD&C Act)
东盟 ASEAN	东盟化妆品指令 ASEAN Cosmetic Directive
加拿大 Canada	食品和药品法案和化妆品法规 Food and Drugs Act and Cosmetic Regulations
澳大利亚 Australia	工业化学品法案 Industrial Chemicals Act



# 我们的服务

## Our Services

### 欧盟化妆品合规服务

#### EU COSMETIC COMPLIANCE SERVICE

- 化妆品测试 Cosmetic testing
- 配方/标签合规审核 Formulation/labeling compliance review
- 化妆品通报, CPNP Cosmetic products notification portal, CPNP
- 化妆品安全评估, CPSR Cosmetic product safety report, CPSR
- 产品信息档案, PIF Product information file, PIF

### 英国化妆品合规服务

#### UK COSMETIC COMPLIANCE SERVICE

- 化妆品测试 Cosmetic testing
- 配方/标签合规审核 Formulation/labeling compliance review
- 化妆品通报, SCPN Submit cosmetic products notification, SCPN
- 化妆品安全评估, CPSR Cosmetic product safety report, CPSR
- 产品信息档案, PIF Product information file, PIF

### 加拿大化妆品合规服务

#### CANADA COSMETIC COMPLIANCE SERVICE

- 化妆品测试 Cosmetic testing
- 配方/标签合规审核 Formulation/labeling compliance review
- 化妆品通报 Cosmetic products notification
- 化妆品安全评估, TRA Toxicological risk assessment, TRA

### 东盟化妆品合规服务

#### ASEAN COSMETIC COMPLIANCE SERVICE

- 化妆品测试 Cosmetic testing
- 配方/标签合规审核 Formulation/labeling compliance review
- 各成员国化妆品通报 Cosmetic Product notification by member states
- 化妆品安全评估, TRA Toxicological risk assessment, TRA
- 产品信息档案, PIF Product information file, PIF

### 美国化妆品合规服务

#### US COSMETIC COMPLIANCE SERVICE

- 化妆品测试 Cosmetic testing
- 配方/标签合规审核 Formulation/labeling compliance review
- FDA工厂注册和产品登记 Facility registration & product listing
- 化妆品安全评估, TRA Toxicological risk assessment, TRA
- 产品信息档案, PIF Product information file, PIF
- 化妆品原料INCI名称申请 INCI application

### 中国化妆品法规服务

#### CHINA COSMETIC COMPLIANCE SERVICE

- 化妆品安全评估 Cosmetic product safety report
- 化妆品安全性测试 Cosmetic safety testing
- 化妆品功效性检测<sup>(筹备中)</sup> Cosmetic efficacy testing <sup>(Under development)</sup>

### 澳大利亚化妆品合规服务

#### AUSTRALIA COSMETIC COMPLIANCE SERVICE

- 化妆品测试 Cosmetic testing
- 配方/标签合规审核 Formulation/labeling compliance review
- AICIS商业注册和物质注册 AICIS obligations
- 化妆品安全评估, TRA Toxicological risk assessment, TRA

### 化妆品法规咨询及定制化培训

#### COSMETIC REGULATORY CONSULTING AND TRAINING SERVICE

- 全球化妆品法规专业咨询 Global cosmetic regulatory consultation
- 法规情报追踪和紧急信息预警 Cosmetic regulatory monitoring and emergency alert
- 定制化在线或现场培训 Customized online or in-house training



莱茵 TÜVed, 值得托付的  
TÜVed by Rheinland

联系我们 Contact Us

德国莱茵 TÜV 大中华区  
TÜV Rheinland Greater China  
服务热线 Hotline

4008831300/8009993668

+852 21921022 ( 中国香港 Hongkong)

中国香港 Hong Kong: +852 31921278 | TestingEnquiry@hk.chn.tuv.com

华南 South China: 020 28391445 | TestingEnquiry@sz.chn.tuv.com

华北 North China: 021 60811696 | TestingEnquiry@shg.chn.tuv.com

关注我们 Follow Us

微信  
Wechat

领英  
LinkedIn



[www.tuv.com](http://www.tuv.com)

 **TÜVRheinland**®  
Precisely Right.